
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 12. april 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål J
Er ministeren vidende om, hvorvidt råderummet opjusteres inden for nærmeste fremtid, 
og hvad råderummet i så fald vil blive opjusteret til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech-Nielsen (SF).

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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